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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitieminister Gunnar Strömmer (M)

2022/23:44 Fler poliser i Västernorrland

Under valrörelsen besökte Johan Forssell, Moderaternas rättspolitiska 
talesperson, Västernorrlands län. Under besöket i Sundsvall och Örnsköldsvik 
utryckte han oro över att antalet poliser i Sverige, sett till antalet invånare, är 
lägre än genomsnittet inom EU, att allt fler känner oro och att de satsningar 
som vi socialdemokrater gjort inte räcker.

I valrörelsen lovade Moderaterna en kraftig förstärkning av poliskåren i 
Västernorrlands län. Det skulle bli 250 fler till länet, vilket skulle innebära 90 
fler poliser i Sundsvall och 50 fler i Örnsköldsvik.

Med anledning av Johan Forssells uttalande i valrörelsen i vill jag ställa 
följande fråga till justitieminister Gunnar Strömmer:

 

Hur avser justitieministern att agera för att förstärka poliskåren i Sundsvall och 
Örnsköldsvik, och hur många fler poliser kan vi förvänta oss?

………………………………………

Anna-Belle Strömberg (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2022-11-09
Besvaras senast
2022-11-16 kl. 12.00


